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Protokół Nr 3/2024 

z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Przestrzegania 

Prawa  

Rady Miejskiej w Opocznie 

z dnia 25 marca 2024r. 

 

Posiedzeniu Komisji przewodniczył Andrzej Rożenek - Przewodniczący Komisji. 

Lista obecności radnych znajduje się w teczce z posiedzeń komisji. 

 

Ad. pkt 1. 

 Otwarcie posiedzenia.  

Andrzej Rożenek - Przewodniczący Komisji – otworzył  posiedzenie Komisji i powitał 

wszystkich obecnych. 

 Przewodniczący komisji poinformował, że Komisje Rady Miejskiej w Opocznie są 

transmitowane na żywo w internecie. Transmisja obrad odbywa się za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk. 

  

 Następnie odczytał listę obecności, a radni potwierdzali swoją obecność.  

 

Ad. pkt 2.  

 Przedłożenie porządku posiedzenia.  

 Przewodniczący zapytał, czy ktoś z Radnych wnosi o zmianę porządku posiedzenia 

(załącznik nr 1 do protokołu).  

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedłożenie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu z miesiąca lutego br.  

4. Realizacja Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za rok 2023. 

5. Bezrobocie w Gminie Opoczno w roku 2023. 

6. Analiza funkcjonowania transportu gminnego. 

7. Analiza sytuacji hydrologicznej miasta. 

8. Targowisko i hale targowe w mieście.   

9. Zaopiniowanie materiałów na sesję.  

10. Zapytania i wolne wnioski. 

11. Zamknięcie posiedzenia. 

Porządek posiedzenia został przyjęty bez zmian. 

Ad. pkt. 3 
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 Przyjęcie protokołu z miesiąca lutego br.  

Przewodniczący Komisji poinformował, że protokół Komisji Gospodarki Komunalnej, 

Ochrony Środowiska i Przestrzegania Prawa Rady Miejskiej w Opocznie Nr 2/2024 z dnia 21 

lutego 2024r. był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w terminie wymaganym 

Statutem Gminy jak również został zamieszczony w informatorze programu e - sesja. 

Przewodniczący zapytał, kto z Radnych wnosi uwagi do protokołu Nr 2/2024 z dnia 21 lutego 

2024r. 

Wobec braku uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie protokół w wersji przedłożonej 

z dnia 21 lutego 2024r. 

Komisja głosami: za – 6, przeciw - 0, wstrz. - 0 przyjęła protokół z posiedzenia Nr 2/2024  

z dnia 21 lutego 2024r. 

Na wniosek prezesa MPK komisja przeszła do realizacji pkt. 6 porządku obrad. 

Ad. pkt. 6 

Analiza funkcjonowania transportu gminnego. 

Robert Grzesiński – Prezes MPK Sp. z o.o. w Opocznie – przedstawił informację, która stanowi 

załącznik nr 2 do protokołu. 

W dyskusji głos zabrali: radna Alicja Szczepaniak, radna Jadwiga Figura, radny Jakub 

Biernacki, Sekretarz Miasta Janusz Klimek, Prezes MPK Robert Grzesiński.  

Jakub Biernacki – radny – zwrócił się z prośbą do Prezesa MPK o przygotowanie informacji 

dotyczącej wyników konsultacji społecznych (w jaki sposób konsultacje były przeprowadzane, 

zakres oraz wnioski jakie zostały z nich wyciągnięte) w okresie ostatniego roku. 

Prosi również o szczegółową analizę dotyczącą ilości osób korzystających z dowozu na trasie 

Opoczno Miasto – stacja Opoczno Płd. i odwrotnie. Prosi, aby te dwie informacje zostały 

przekazane na najbliższej sesji.  

Komisja przyjęła informację do wiadomości. 

Ad. pkt. 4 

Realizacja Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za rok 2023. 

Elżbieta Matyśkiewicz – Dyrektor Wydz. Zdrowia i Spraw Społecznych – przedstawiła 

informację, która stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

W dyskusji głos zabrali: radna Jadwiga Figura, radna Alicja Szczepaniak, radny Andrzej 

Rożenek, Dyr. Wydz. ZiSS Elżbieta Matyśkiewicz.  

Elżbieta Matyśkiewicz – Dyrektor Wydz. Zdrowia i Spraw Społecznych – przedstawiła 

sprawozdanie z realizacji programu współpracy z organizacjami pozarządowymi za 2023r. 

/załącznik nr 4 do protokołu/. 
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W dyskusji głos zabrały: radna Jadwiga Figura, Dyr. Wydz. ZiSS Elżbieta Matyśkiewicz. 

Komisja przyjęła informacje do wiadomości. 

Ad. pkt. 5 

Bezrobocie w Gminie Opoczno w roku 2023. 

Małgorzata Pantak – Z-ca Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Opocznie – przedstawiła 

informację, która stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

W dyskusji głos zabrali: radny Andrzej Rożenek, radna Jadwiga Figura, Z-ca Dyr. PUP 

Małgorzata Pantak. 

Komisja przyjęła informację do wiadomości. 

Na wniosek Dyrektora Miejsko -  Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Opocznie komisja 

przeszła do omówienia tematu dot. sprawozdania z realizacji zadań z zakresy wspierania 

rodziny oraz potrzeb związanych z realizacją zadań. 

Ad. pkt. 9 

 Zaopiniowanie materiałów na sesję. 

A) Roczne sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny oraz potrzeby 

związane z realizacją zadań.  

Beata Rogulska – Dyrektor Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Opocznie – 

przedstawiła sprawozdanie, które stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

W dyskusji głos zabrała: radna Jadwiga Figura, Dyr. MGOPS Beata Rogulska. 

Komisja przyjęła informację do wiadomości.  

Ad. pkt. 7 

Analiza sytuacji hydrologicznej miasta. 

Dominika Chybowska – Dyrektor Wydz. Ochrony Środowiska – przedstawiła informację, która 

stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

W dyskusji głos zabrali: radny Andrzej Rożenek, Dyr. Wydz. GKiM Beata Wiktorowicz, Dyr. 

Wydz. FE Sylwia Olędzka, Sekretarz Miasta Janusz Klimek.    

Komisja przyjęła informację do wiadomości. 

Ad. pkt. 8 

Targowisko i hale targowe w mieście.   

Beata Wiktorowicz – Dyrektor Wydz. Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej – przedstawiła 

informację, która stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

W dyskusji głos zabrali: radna Jadwiga Figura, radny Marek Statkiewicz, radna Alicja 

Szczepaniak, radna Aneta Wdówka, Dyr. Wydz. GKiM Beata Wiktorowicz, Dyr. Wydz. TI 
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Dorota Skwierczyńska – Madej, Dyr. Wydz. FE Sylwia Olędzka, Sekretarz Miasta Janusz 

Klimek.  

Komisja przyjęła informację do wiadomości. 

Ad. pkt. 9 

Zaopiniowanie materiałów na sesję.  

B) Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

a)  ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników 

Ochotniczych Straży Pożarnych oraz kandydatów na strażaków ratowników  

Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu gminy Opoczno,   

 

Dariusz Rzepka – Komendant Straży Miejskiej w Opocznie – przedstawił projekt uchwały, 

który stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

W dyskusji głos zabrali: radny Andrzej Rożenek, radna Jadwiga Figura, radny Marek 

Statkiewicz, Komendant SM Dariusz Rzepka. 

 

Komisja głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

b) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Opoczno na lata 2024-2040, 

 

Magdalena Ślęzak – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały, który stanowi załącznik 

nr 10 do protokołu. 

W dyskusji głos zabrali: radna Jadwiga Figura, Skarbnik Gminy Magdalena Ślęzak. 

Komisja głosami: za – 2, przeciw – 0, wstrz. – 3 pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

c) zmian w budżecie Gminy Opoczno na rok 2024, 

 

Magdalena Ślęzak – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały, który stanowi załącznik 

nr 11 do protokołu. 

W dyskusji głos zabrali: radna Aneta Wdówka, radna Jadwiga Figura, radny Marek 

Statkiewicz, Skarbnik Gminy Magdalena Ślęzak. 

Komisja głosami: za – 2, przeciw – 0, wstrz. – 3 pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

d) emisji obligacji Gminy Opoczno oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania                      

i wykupu, 

 

Magdalena Ślęzak – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały, który stanowi załącznik 

nr 12 do protokołu. 

W dyskusji głos zabrał Sekretarz Miasta Janusz Klimek. 

Komisja głosami: za – 2, przeciw – 0, wstrz. – 3 pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

e) zgody na rozwiązanie stosunku pracy z radnym,  
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Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 

13 do protokołu.  

 

W dyskusji głos zabrali: radna Alicja Szczepaniak, radny Andrzej Rożenek. 

 

Komisja przyjęła projekt uchwały do wiadomości.  

 

f) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonych w m. Opocznie obr. 6 

stanowiących własność gminy Opoczno (w przedłużeniu ulicy Partyzantów 

pomiędzy ul. Brzozową a Przemysłową),  

 

Marzanna Wojciechowska – Dyrektor Wydz. Gospodarki Nieruchomościami – przedstawiła 

projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

g) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości zabudowanej  położonej w Janowie 

Karwickim, stanowiącej własność Gminy Opoczno (dz. 882 z budynkiem 

mieszkalnym i budynkami gospodarczymi),  

 

Marzanna Wojciechowska – Dyrektor Wydz. Gospodarki Nieruchomościami – przedstawiła 

projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 15 do protokołu.  

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

h) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla fragmentu miasta Opoczna, między ulicami: Partyzantów, 

Graniczną, Jana Pawła II i Świętego Maksymiliana Marii Kolbe,  

 

Justyna Małachowska – Dyrektor Wydz. Rozwoju Miasta - przedstawiła projekt uchwały, który 

stanowi załącznik nr 16 do protokołu.  

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrz. – 1 pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

i) zasad i trybu przeprowadzania konsultacji społecznych z mieszkańcami Gminy 

Opoczno,  

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta - przedstawił projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 17 

do protokołu.  

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrz. – 1 pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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j) przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Opoczno na rok 2024.  

 

Beata Wiktorowicz – Dyrektor Wydz. Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej – przedstawiła 

projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

Alicja Szczepaniak – radna – prosi o zwrócenie się z prośbą do Powiatowego Lekarza 

Weterynarii o uruchomienie na terenie Gminy Opoczno całodobowej opieki weterynaryjnej.  

Komisja głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

C) Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu kultury fizycznej i sportu za 2023r. 

 

Katarzyna Niewadzi – Dyrektor Wydz. Sportu i Rekreacji – przedstawiła informację, która 

stanowi załącznik nr 19 do protokołu.  

 

Komisja przyjęła informację do wiadomości.  

 

Ad. pkt. 10 

Zapytania i wolne wnioski. 

Radna Jadwiga Figura: 

- w imieniu mieszkańców bloku przy ul. Kopernika 12 prosi o przycięcie gałęzi drzew na terenie 

przejętym przez gminę; 

- prosi o remont chodnika naprzeciwko przedszkola Nr 8; 

- poruszyła temat zalewnia posesji przy ul. Zakątnej 3. Prosi o podjęcie natychmiastowych 

działań celem poprawy życia mieszkańców; 

- po raz kolejny w imieniu mieszkańców ul. Powstańców Wielkopolskich prosi o naprawę 

kanalizacji oraz nawierzchni drogi; 

- prosi, aby w zmianach w budżecie, gdzie wymienione są inwestycje drogowe przeznaczone do 

realizacji określać je z nazwy, a nie wyłącznie z numeru drogi; 

- w imieniu mieszkańców os. Ustronie prosi o ustawienie TOI TOJA w okolicach placu zabaw. 

W dyskusji głos zabrali również: radna Alicja Szczepaniak, Sekretarz Miasta Janusz Klimek. 

 

Ad. pkt. 11 

Zamknięcie posiedzenia. 

Godzina rozpoczęcia komisji 9.00, godzina zakończenia komisji 13.10. 

Sesje i Komisje Rady Miejskiej są transmitowane on – line na kanale YouTube gminy Opoczno.   

Nagrania dostępne są na stronie internetowej www.opoczno.esesja.pl 

 

        Przewodniczący Komisji 

                                                                                                  Andrzej Rożenek 

 

Protokołowała: A. Firmowska -Referent w Biurze Rady Miejskiej 

http://www.opoczno.esesja.pl/

